
 
 

מדריך אריה אלון .על כל הידע היחס והסובלנות.היה ממש ממש כייף טיול מהנה ואין רוצה שוב להודות ל
  ספק בכלל שאני ימשיך לצאת עם פגאסוס .ושוב תודה לאריה .טובה וחיים נחום

 
 
 
   


